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Sted: Teams 
Til stede: Sverre, Lars Ove, Tone Merethe 

Møteleder: Sverre Referent: Sverre                                                                                                                       

Sak Styreprotokoll 

 

Sak 32/23 Styret sjekker opp litt hva klubben kan bruke Pond til i fremtiden. Også om vi har 

kapasitet til å drifte ei side til i tillegg til de vi har. 

Sak 33/23   Vi får ny distriktskontakt i Hedmark 

Sak 34/23 I etterkant av medlemsmøte har styret fått henvendelse fra en person som har mye 
kunnskap om drift av hjemmesider, nettløsninger osv. Vi planlegger veien videre 
sammen med henne ang dette. 

Sak 35/23 Det planlegges et digitalløp i løpet av november. Vi undersøker om premiesponsing. 
Deler opp i forskjellige klasser og trekker en vinner i hver klasse. Egen barneklasse. 
Målet er å motivere til å ut på treningstur og få publisert mange fine bilder på sosiale 
medier.  

 Eventuelt 

• Styret har fått en oppdatering rundt planleggingen av vintersamlingen 

 

 

 

 


